
Laten we een aantal feiten nog eens naast elkaar leggen. Het lijkt ons gezien de duur
van onze aanvraag dat het nu tijd wordt dat we concreet gaan worden.
In eerste instantie vinden wij dat de kreet "verschillende belangen aangaat" nu wel 
eens specifieker omschreven mag worden. Wat zijn dan deze verschillende 
belangen?

Deze willen wij nu wel graag geconcretiseerd zien, zodat wij weten wat er speelt en 
wij eventueel kunnen participeren in de mogelijkheden. Wel willen wij stellen dat 
onze belangen niet ondergeschikt moet zijn aan het algemene belang. Ook u dient 
onze belangen te vertegenwoordigen, want ook wij zijn inwoners en zelfstandig 
ondernemer in de Gemeente Leusden.

Er worden vanaf nu in het vervolgtraject niet wederom allerlei konijnen uit een hoge 
hoed getoverd waaraan voldaan moet worden of commissies die er iets van moeten 
vinden. Deze hebben ruimschoots de tijd gehad en zijn er al op verschillende 
manieren bij betrokken geweest.

Wij nemen aan dat er een protocol is, waaraan voldaan moet worden, voor zakelijke 
nieuwbouw en we kunnen wel stellen dat deze inmiddels doorlopen is behoudens het
vraagstuk: parkeermogelijkheden. Dit is het enige issue waarin nog 
overeenstemming bereikt moet worden.

Wij zien dat de Gemeente, gezien de laatste nieuwbouw, hier ruimhartig mee omgaat
wat betreft de parkeermogelijkheden. Hierbij willen wij graag verwijzen naar de 
recentelijke nieuwbouwprojecten zoals: Bras 73 en fietshandel Hans Greefhorst 
welke in totaal slechts een paar nieuwe parkeerplekken hebben opgeleverd. Bij 
navraag onder onze leden blijkt dat slechts 6% wel eens met de auto naar de 
sportschool komt. De eis van 28 parkeerplaatsen op eigen terrein, lijkt ons dan ook 
niet realistisch. Daarnaast vragen wij ons af waar dit op gebaseerd is.

Over of nieuwbouw past in het beeld van de Hamersveldseweg, hoeven we denk ik 
niet lang te discussiëren: een fietshandel naast een prachtig stukje cultuur en historie
van Leusden kan schijnbaar ook.
In deze willen wij er nog aan toevoegen, om eerlijk te zijn, wat er ook met onze 
sportschool gebeurt, het zal op alle vlakken alleen maar beter en fraaier worden.

De besluiteloosheid en vertragingsstrategieën vanuit de Gemeente hebben nu lang 
genoeg geduurd. Wij gaan ervan uit, gezien de doorlooptijden welke de Gemeente 
naar wij menen hanteert, binnen 14 dagen een reactie op schrift mogen ontvangen.

Tevens kunt u in het gelijkheidsbeginsel raadplegen dat wat voor de ene ondernemer
geldt ook voor ons geldt. (zie wetboek art. 1 Gw).

Met vriendelijke groet,

Sport 2000 Leusden


